

SRG Himledalen ungdomssektion mötesprotokoll

Tid: 2019-05-21, 19:00-22:30

Plats: Gunnevi klubbhus

Kallade:	Närvarande:	Roller:
Carl-Erik Carlsson (RGIF)	X	Matchställ, utbildning, domare, fogis, inomhusträning
Helena Svensson (RGIF)	X	Fotbollslekis, skolkontakt
Joakim Conradson (RGIF)		Kassör
Petra Karlsson (GIK)	X	Arrangemang
Pia Andersson (GIK)	X	Kontakt GIK
Carolin Nilsson (GIK)	X	Arrangemang
Nicklas Andersson (SBK)	X	Idrottonline, information, sekreterare
Per-Anders Bengtsson (SBK)	X	Kontakt SBK
Kristian Pernevill (SBK)		-

1. Föregående mötesprotokoll

Inga kommentarer.

2. Kvarstående punkter/uppgifter från föregående möte.

Perra 3mot3 mål och nät har kommit till Gunnevi och Grimtunet, hur går det med SBK?
*SBK har beställt via Peter Upphoff, vi bevakar frågan. Skall komma i början maj.
Har nu kommit! Nu har vi 3mot3 mål och nät på alla anläggningar.*

Jocke Frågan kom upp vart våra bonuspengar från intersport hamnar?
Jocke kollar upp detta med Sebastian på Intersport.

Alla Vi har diskuterat att föröka skaffa en gemensam ungdomstränare. Detta var styrelserna positiva till.
Perra kollar med Näslund om han skulle vara intresserad.
Vi avvaktar denna fråga, finns många andra vägar att gå. Vi beslutade att vi arbetar vidare med vår policy först och främst.

Petra Inköp utav ett gemensamt tält, beachflaggor för att ta med på cuper.
*Beslut att köpa in ett 3x3m tält med tre sidor, 2st loggor, bärväska och beachflagga som går att fästa på tältet. Pris ca 10'000kr.
Vi kommer placera det i rummet innanför domarrummet på Gunnevi, detta är förankrat med Ralf.
Vi kommer utse någon i u-sektionen som har ansvaret för tältet.*

3. Inköp/ekonomi –frågor

F12/13/14 skall till Eskilscupen och efterfrågar extra ekonomisk stöttning, 5000kr.

5st -07, 9st -06 och 3st ledare.

kostnad 1500kr/pers, 4300kr själva, 5000kr från den årliga, efterfrågar 5000kr extra.

Ungdomssektionen har godkänt de 5000kr extra som efterfrågats.

F14 efterfrågar ett vitt bortaställ.

F14 har fått ett vitt bortaställ.

4. Fogis/Idrottonline

Den 1:a maj utförde Nicke en genomgång utav Idrottonline samt ledarinfon med våra nya ledare i P7,F7 och P8/9.

Samtliga 10-åringar är inlagda i Fogis.

5. Utbildning

Nicke Grönt kort.

Vi skickar ut en påminnelse till ledarna i 5 och 7-manna som skall gå.

Helena Vi ska försöka få till en Diplom C kurs på hemmaplan.

Helena kontaktar HFF och bokar in lämpligt datum, vi hade 11st intresserade ledare.

Uppdatering utav domarkurs skall hållas. 2st intresserade.

Cal/Nic Föreningsdomare. Vi ska försöka få till fler föreningsdomare.

Calle skriver ihop en text som Nicke skickar ut till 14-15 åringarna samt damlaget.

Punkt att diskutera nästa möte, domarersättning.

6. Ungdomslagen

F-lek -

P7 Mattias har hoppat av, pga jobb i Norge.

P8/9 Vi har till slut kommit fram till en lösning, 3st seniorspelare från GIK har tagit laget under sina vingar. Bra jagat Helena och välkomna till SRG Pontus, Pontus och Johan.

P10 -

P11/12 -

P13/14/15 -

F7 Vi hälsar en ny ledare Robin Ahlberg välkommen till SRG.

F8/F9 Ny ledare, Mattias Göransson välkommen till SRG.

F10/F11 -

F12/13/14 -

Alla P15/16 (2018) upplöses, Några i P16 går upp och spelar seniorfotboll, P15 killarna går till andra klubbar. Hur vill våra huvudstyrelser att vi skall bedriva ungdomsfotboll när de sätter krokben för de äldsta lagen hela tiden? Vad är målet? Hur ska vi nå dit? Problemet uppstår varje år.
*På hövdingmötet den 2:a april togs detta upp igen. Ingvar är sammankallade till ett möte mellan Ungdomssektionen, R/S herr, GIK och damsektionen där vi ska ta fram en gemensamt policy hur vi alla **skall** bete oss. Vi bevakar denna frågan.*

7. Arrangemang/övriga möten

Ungdomsavslutning.

Vi skjuter på denna fråga.

Fotbollens dag.

Tar vi på nästa möte, tiden räckte inte riktigt till.

Helena Fadderverksamhet.

Helena hör med våra seniorer samt ungdomslagen och ser om intresse finns.

Nic/Hel Sommarträff.

Söndag 9e juni 18.30 Gunnevi håller vi en liten lätt sammankomst utav alla ledarna för att dela erfarenheter.

Nicke skickar ut kallelse, Helena skriver ihop en text.

Nicke Vi bjuder in SISU till nästa möte för att diskutera vår policy och styrelsearbete.

Nicke pratar med Maria på SISU och ser vad de kan hjälpa oss med.

Pärmen.

Vi avvaktar och jobbar med vår policy först och utgår ifrån den.

8. Information till ledarna

Nicke skickade ut lite information som inte hanns med på ledarträffen, tex Intersport Webshop, Ravelli, inköp utav tält och beachflaggor.

Vi har gått ut med information om vad som gäller på Grimtunet mtp planer.

9. Övrigt

Helena Inomhusbollarna i skolan bör gås igenom till nästa inomhussäsong.

Calle 4or till Gunnevi behövs.

3:or till Grimtunet och Skällinge IP är inköpta.

Bollkorgen i Rolfstorps gymnasium är trasig och barnen i skolan plockar ut bollarna så de försvinner. *Nicke har pratat med Ingvar och Mikael Wallner. Antingen får korgen lagas rejält eller köpas en ny. Vi bevakar frågan.*

Bänkarna på 9-manna planen i Skällinge börjar se riktigt dåliga ut, vissa brädor är rutna. *Lennart är vidtalad och detta kommer fixas inom kort.*

Vi har beslutat att linjera en stor 9-manna på Grimtunet och vi har en liten 9-manna på Skällinge IP.

7-manna på Gunnevi är linjerad till rätt mått. Blev riktigt bra.

7-manna målen på Grimtunet är rent ut sagt livsfarliga. *2st nya mål är inköpta, skall bara monteras ihop.*

10. Nästa möte

18:e jun 18.00 Gunnevi, då SISU kommer och besöker oss. Välkomna! =)

Grupp	Åldersindelning	Tot. antal deltagare	Ledare	Anmälda lag	Speltyp
P13/14/15	8/9/6	23	4	2	9-manna
P11/12	7/13	20	4	1	7-manna
P10	17	17	4	1	7-manna
P8/9	7/14	21	3	1	5-manna
P7	7	7	2	?	3-manna
F12/13/14	7/9/12	28	4	2	9-manna
F10/11	17/7	24	3	2	7-manna
F8/9	9/10	19	4	2	5-manna
F7	9	9	3	?	3-manna
Summa:	-	168	31	11	

Fotbollslek (-13/-14)

SBK ca 12-13st
 RGIF ca 12-13st
 GIK ca 30st

Uppdaterad: 2019-05-16